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درمکتب امام

محسن رضایی:

اجماع جریان انقلابی یک ضرورت ملی
 برای کارآمدی و شتاب در پیشرفت کشور است

علی بهادری جهرمی
رفتار انتخاباتی برخی از اشــخاص و گروه ها، با مؤلفه های علم سیاســت در 
زمینه کنشــگری فعالانه در عرصه سیاسی از یکسو، و تدبیرهای حقوق عمومی 

برای افزایش نقش مشارکت مردم در حکمرانی از سوی دیگر، همخوانی ندارد. 
1- فضاسازی های گســترده ای، خصوصاً در چند انتخابات اخیر با کلیدواژه 
»انسداد سیاسی« شکل گرفته بود. قائلان به این کلیدواژه مدام تاکید می کردند 
که مســیرهای اصلاحی دیگر جوابگو نیست و مشکلاتی که مدنظرشان است ، با 
شیوه های مرسوم سیاسی - حقوقی در ایران، حل ناشدنی است. هرچند نادرست 
بودن این ادعا کاملا روشــن بوده و اســت و پرداختن به آن ، مطلب جداگانه ای 
می طلبــد؛ اما فارغ از این موضوع ، نتیجه غیرقابــل اجتناب اتخاذ چنین رویکرد 
ناصوابــی و اصرار بر آن این اســت که در دوره هایی که ایــن جریان قصد دارد 
به صورت یکصدا از نامزد خاصی حمایت کند، بیشــتر تلاش خود را باید معطوف 
به رد فرضیه های ادعائی ســابق مبنی بر انسداد سیاسی و جلب مشارکت مردم 
در انتخابات کند. پس  از این تلاش هزینه زا و فرصت ســوز - برای مشــارکت در 
انتخابات - اســت که نوبت به مجاب کردن مردم برای رای به نامزد مورد حمایت 

این جریان می رسد. 
2- از دیگــر نتایج تاکید بر چنین رویکردی، کاســتن از قدرت دولت آتی ، 
آن هم پیش از انتخابات است. به بیان دیگر، اصرار بر انسداد امر سیاسی از یک سو 
و تلاش برای جلب مشــارکت مردم از ســوی دیگر، طبیعتاً و منطقاً می تواند در 
مواردی رونق و مشارکت انتخابات را تحت تأثیر قرار دهد. خروجی این بی تدبیری، 
رئیس  جمهوری است که پیروز یک انتخابات کم رونق و با مشارکت نامطلوب شده 
است. پرپیداست که چنین رئیس  جمهوری، حتی اگر رئیس جمهور همان نامزد 
مطلوب قائلان به فرضیه ناصحیح انســداد سیاســی بوده باشد، به طور پیشینی 
بخشی از قدرت مدیریتی خود را چه در عرصه داخلی و چه در عرصه بین المللی به 
دلیل رفتار غیرمسئولانه سیاسی عده ای از دست داده است. کسب مجدد اعتماد 
عمومی و بازگشــت قدرت تام مدیریتی، هم زمانبر و هزینه زا است و هم اساساً از 

عهده هر رئیس جمهوری برنمی آید.
3- تجربه انتخابات در 45 سال گذشته جمهوری اسلامی ایران، بزرگ ترین و 
غیرقابل انکارترین شاهدی است که اثبات می کند همه جریان های سیاسی ای که 
بخشــی از جامعه ایرانی را نمایندگی می کنند و به قانون اساسی به عنوان میثاق 
ملی پایبند هســتند ، نامزدهایی را در عرصه انتخابات داشته اند. لذا ادعای انسداد 
سیاسی و غیرقابل اصلاح بودن امور به دلیل نامزد نداشتن در انتخابات ، پذیرفتنی 
نیست. داشتن نگاهی بلندمدت و حتی درنظر داشتن منافع حزبی هم، به دلایلی 
که در بالا به آن اشاره شــد، تایید می کند که ایجاد دلسردی در انتخابات، برای 
هیچ کس نافع نیست. منطق کنشگری فعال در عرصه سیاست و توجه داشتن به 
ابزارهای حقوق عمومی برای افزایش مشارکت عمومی در حکمرانی هم مؤیدهای 

دیگری است که قهر با صندوق رای را، غیرقابل پذیرش می کند. 

 فرصت سوزی های 
یک رفتار متناقض انتخاباتی

مقاله وارده

میثاق پایدار
ما در مکه باشیم یا نباشیم دل و روحمان با ابراهیم و در مکه است. 
دروازه های مدینه ًْالرسول را به روی ما ببندند یا بگشایند، رشته محبتمان 
با پیامبر هرگز پاره و سست  نمی شود. به سوی کعبه نماز می گزاریم و 
به ســوی کعبه می میریم. و خدا را سپاس می گزاریم که در میثاقمان 
باخدای کعبه پایدار مانده ایم و پایه های برائت از مشــرکین را با خون 

هزاران هزار شهید از عزیزانمان بنیان نهاده ایم.
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متن وصیت نامه شهید آیت الله آل هاشم منتشر شد.
بــرای اولین بار، متــن وصیت نامه آیت الله دکتر محمدعلی آل هاشــم، 

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام جمعه شهید تبریز منتشر شد.
در بخشــی از وصیت نامــه امــام جمعــه شــهید تبریز آمده اســت:

بسم الله الرّحمن الرّحیم؛ اشهد ان لا اله الّا الّله و اشهد ان محمداً رسول الّله و 
اشهد انّ علّیا ولیّ الله؛ با سلام به حضرت ختمی مرتبت محمد )صلی الله علیه 
و آل وســلم( و با ســلام به حضرت بقیه الله الاعظم امام زمان )عج( و نایب بر 
حقّش حضرت آیت الله العظمی امام خامنه ای مدظله العالی و روحی له الفدا و 
با سلام و درود بــــــه روح مطهر بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران حضرت 
ّـبه شهیدان انقلاب  امام خمینی )قدس سره( و با سلام  و صلوات به ارواح طیــ
اســلامی و جنگ تحمیلی و مدافعین حرم و با آرزوی صبر و استقامت برای 

خانواده معــــظّم شهدا سخنانم را به شرح زیر آغاز می کنم:
وی در بخشــی دیگر نوشت؛ اینجانب ســیّد محمدعلی آل هاشم فرزند 
ســید محمدتقی در حــوزه علمیه قم مشــغول تحصیل بودم کــه بعد از 
شـــــــــهادت شهید محراب حضرت آیت الله مدنی )قدس سره( و در اوائل 
ورود حضــرت آیت الله ملکوتی )ره( به تبریز به امــر نمایندۀ محترم امام در 
آذربایجــان و امام جمعه تبریز و با الهام  گرفتــن از رهنمودهای ابوی گرامی 
و برادر بسیار ارجــــــــمند مرحوم جناب حجت الاسلام والمسلمین آقای 
افســــری بنا به وظیفه شرعی در تبریز مــــشغول خدمتگزاری به اسلام و 
مســلمین شدم و از سال ۷2 در تهران و با هزاران مشکل و دوری از خانواده 
و چندیــن بار خانه بدوش شــدن به خدمت ادامــه داده و بر این خدمت به 
درگاه ایزد منان شــاکرم و از ســال ۸۸ )2۸ تیرماه( به  عنوان نماینده مقام 
معظـــــــــم رهبری و رئیس ســازمان عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری 
اســلامی ایران از سوی معظّم له منصوب شدم که به لطــــف الهی موفقیت 
خوبی داشــتم، تا اینکه علی رغم میل باطنی خــود از تاریخ 13۹۶/3/1۰ به 
امر ولی امر مســلمین به  عنوان نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی 
 و امام جمعــه تبریز منصوب و تاکنون موفقیت هایی در این حوزه داشــته ام.

امــام جمعه شــهید تبریز در ادامه افــزود: خدایا تو شــاهدی که در مدت 
خدمتگزاری اگر خیری به اســلام نرساندم سعی نمودم ضرر نرسانم و این را 
به طور حتم اعتراف می کنم که ســعی بر این داشتم کسی به جهت اعمال و 

رفتار و کردار من به روحانیّت بدبین نباشد.
شهید آیت الله آل هاشــم در ادامه نوشت: فلذا به  موجب  دستور شرعی 
مقدس اسلام وصیّت می کنم:  می دانم شهید می شوم که آرزوی دیرینۀ خودم 
می باشد در این صورت سه سیّد شهدای محراب تبریز خواهند بود. به هنگام 
دفــن، حتی الامکان از کفنی که در کربلا خریداری و به حرم مطهر ســالار 

شهیدان حضرت امام حــسین )ع( متبرک نموده ام، استفاده شود.
 اگر ما را تکه تکه کنند، تا خون در رگ ماست، هدیه به رهبر ماست؛

وی افزود: و دیگر اینکه اگر روزی بنده در راه اســلام به درجه شــهادت 
نائــل آمدم، لااقل به جهت امامت جمعه، وصیت نامه مرا در نماز پرشــکوه و 
دشمن شــکن جمعه قرائت نمایند، خدایا به آرزوی خودم برســان، خدایا تو 
بهتر می دانی من حتّی به هنگام زیارت هشــتمین امام شــیعیان در مشهد 
مقدس و زیارت حضرت اباعبدالله الحســین )ع( در کربــــــــلا، برای خود 
آرزوی شــهادت در راه اسلام را داشتم تا هم برای خود توشه ای اخذ نمایم و 
هم اینکه اگر زنده  بودنم بـــه اسلام نفعی نداشت بلکه شهادتم باعث ترویج 

اسلام باشد.
همچنین اضافه کرد: ولی خدایا باز عرض می کنم اگر لیـــاقت این مقام 
را دارم به زودی به آرزویم برســان، با اینکه در طول حدود 3۰ ماه تلاش در 
زمان جنگ و در جبهه های حق علـــــــــیه باطل، بارها از کنار شــهادت 
گذشــتم ولی نصیب من نشد، به قول شــهید محراب حضرت آیت الله مدنی 
)ره( من از خدا هر چـه خواستم عنایت فرموده ولی شهادت به من نائل نکرد 
که بالاخره او هم به آرزوی دیرینۀ خود رسید، روح مطّــــــــهر او و ارواح 
تمامی شهدا و مخصوصاً شهید محراب حضرت آیت الله قاضی طباطبائی )ره( 

شاد باد.
در بخشی دیگر نیز شهید آل هاشم نوشت: بلی خدایا اگـــر بنده در حین 
ســخنرانی می گفتم که اگر لیاقت شهادت را دارم این مقام را به من عنایت 
فرما، بحـــــــقّ می گفتم و از صمیم دل بیان می کردم و اگر می گفتم در راه 
اسلام و در راه انقلاب و در مسیر امام و مقام معظّم رهبری روحـی له الفدا که 
همان راه اســلام است اگر مالمان را از دست ما بگیرند، جان خود را از دست 
بدهیــم، حتی ما را تکه تکه کنند، روحمان هم به خاطر آن عهد و پیمانی که 
با امام و مقام معظم رهبری بســته ایم خواهد گفت؛ »تا خون در رگ ماست، 

هدیه به رهبر ماست« درست می گفتم.

وصیت نامه شهید آیت الله آل هاشم؛
 می دانم شهید می شوم

معاون وزیر دفاع بــا بیان آمادگی داریم فرودگاه های 
کشور را به سامانه های بومی 1۰۰ ایرانی تجهیز کنیم گفت: 
سامانه های تولید داخلی در فرودگاه های نظامی نصب شده 

است.
امیر رســتگاری، معــاون وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای 
مسلح در مراســم بهره برداری از دستگاه شبیه ساز 3 بعدی برج 
کنترل اظهار کرد: دســتیابی به ســامانه های شبیه ساز به دلیل 
پیچیدگی های فنی و لزوم شناخت همه مؤلفه های تاثیرگذار، کار 

سخت و پیچیده ای است.
وی ادامه داد: پیش نیاز این اتفاق و دستاورد حسن اطمینان به 

نیروی انسانی به عنوان سرمایه های این کشور است.

معاون وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح افزود: ایجاد بستر 
و دادن فرصت به دانشــمندان ایرانی برای این منظور، مهم ترین 

دروازه ورود کشورمان به حوزه فناوری است.
رستگاری یادآور شد: با تکیه بر توان متخصصان ایرانی،  ۸۰۰ 
ســامانه و محصول در هر 4 بعد، فضائی، هوایی، زمینی و دریایی 

تولید کرده و با نصب، آنها را به بهره برداری رسانده ایم.
وی اضافه کرد: در حوزه هواپایه و زمین  پایه انواع محصولات 
را طراحی و ساخته ایم که می تـــوان به انواع رادار، سیستم های 
ناوبری، کمک ناوبری، رادارهای مراقبت، رادار MSSR، ســامانه 

ILS و... اشاره کرد.
معاون وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح با اشاره به این که  

ســامانه های تولید داخل در بسیاری از فرودگاه های نظامی نصب 
شده و آنها را به محور مقاومت نیز ارسال کرده ایم، گفت: آمادگی 
داریم تمام فرودگاه های کشور را به سامانه های بومی 1۰۰ درصد 
ایرانی تجهیز کنیم. امکان سرویس دهی و خدمات  پس از فروش 
این ســامانه ها را داریم و هیچ تکانه تحریمی نمی تواند استفاده از 

این سامانه ها را با مشکل مواجه کند.
امیر رســتگاری همچنیــن اظهار کرد:  امروز شــاهدیم که 
ســامانه های تولید وزارت دفاع در حال ارتقا توان آفندی و دفاعی 
ایران هستند. عملیات وعده صادق، حمله به داعش در فاصله ۸۰۰ 
کیلومتری با موشک های نقطه زن و... حاصل اعتماد وزارت دفاع به 

متخصصان ایرانی است.

 نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: دولت کانادا 
از حامیان سرسخت رژیم کودک کش صهیونیستی است 

و هیچ گونه ارزشی برای حقوق بشر قائل نیست.
حمیدرضا حاجی بابایی، نایب رئیس مجلس شورای اسلامی 
در جلســه علنی و بعد از اعــلام وصول طرح الــزام دولت به 
تروریستی اعلام کردن ارتش و نیروهای مسلح و امنیتی وابسته 
به دولت کانادا، گفت: دولت کانادا از حامیان سرســخت رژیم 
کودک کش صهیونیستی است و هیچ گونه ارزشی برای حقوق 

بشر قائل نیست. 
وی ادامه داد: اخیراً دولت کانادا ســپاه پاسداران پرافتخار 

جمهوری اسلامی ایران را تروریست اعلام کرده است، در حالی 
که سپاه برای مبارزه با تروریست در منطقه صدها شهید تقدیم 

جهان و اسلام کرده است.
نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی بیان کرد: طرح الزام 
دولت به تروریســتی اعلام کردن ارتش و نیروهای مســلح و 
امنیتی وابسته به دولت کانادا با قید فوریت پیگیری خواهد شد. 
این طرح به دنبال آن اســت که ارتش دولت کانادا را تروریست 
اعــلام کند تا از این به بعد هیچ کشــوری به خود اجازه ندهد 
نیروهای مسلح پرافتخار ایران و سپاه را مورد هجمه قرار دهد، 

چرا که آن ها نماد مردمی و حق طلبی و شهادت طلبی هستند.

نائب رئیس مجلس:

دولت کانادا از حامیان سرسخت 
رژیم کودک کش صهیونیستی است

امیر حیدری:

مقاومت به هرگونه حمله رژیم صهیونیستی به لبنان پاسخ سختی می دهد

 وزارت دفاع:

 آماده تجهیز فرودگاه ها با سامانه های ایرانی هستیم

عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام با انتشار 
دو مطلب جداگانه در صفحه شخصی خود در فضای 
مجازی بر اجماع نامزدهای جریان انقلاب تأکید کرد و 
آن را برای کارآمدی و پیشرفت کشور پس از انتخابات 

ضروری دانست.
محســن رضایی، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 
در حســاب کاربری خود در صفحه شخصی خود در فضای 
مجازی نوشت: مشارکت بالا، تقویت جمهوری اسلامی و رای 
به آن است. هر شش نفر فرزند ایران هستند؛ اما اجماع جریان 
انقلابی یک ضرورت ملی برای کارآمدی و شتاب در پیشرفت 

کشور پس از انتخابات است.
 برچسب نامزد پوششی، طراحی شده 

تا با فشار رسانه ای
 از اجماع برای مردم جلوگیری شود

به گزارش ایرنا، وی در پســت دیگری در فضای مجازی 
تصریح کرد: برچســب نامزد پوششــی، طراحی شــده تا با 
فشــار رســانه ای از اجماع برای مردم جلوگیری شود. کسی 
که با حجت شــرعی، عقلی و برای احترام به مردم از رقابت 
کناره گیری می کند، فداکاری کرده و مردم قدر این صداقت 

و گذشت را می دانند.
خبر دیگــر اینکه، مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی 
وزارت بهداشــت در اطلاعیه ای درباره ادعای مطرح شــده 
توســط ظریف درخصوص واردات واکسن در دولت دوازدهم 
اعلام کرده است: »جناب آقای دکتر ظریف به نظر فراموش 
کردیــد که در دولــت دوازدهم جان هــزاران ایرانی بازیچه 
سیاسی شما و دولت متبوع تان شد.« و نیز تصریح شده است 
که »یقینا اگر در زمان خود به ترک فعل ها رسیدگی می شد 
امروز طلبکار نبودید. مردم می دانند و تاریخ هم قضاوت کرد 
که شما و دولت تان به دلیل اهمال در مرگ هزاران هموطن 

عزیز شریک بودید.«
تحــرک تبلیغاتی کاندیداهای انتخابــات نیز این روزها 
شــدت بیشتری به خود گرفته اســت. در ادامه این گزارش 

مواضع اخیر نامزدهای ریاست جمهوری را مرور می کنیم.
  جلیلی: آنهائی قصد بازگشت دارند

 که از فروش ۲۰۰ هزار بشکه نفت عاجز بودند
سعید جلیلی، نامزد انتخابات ریاست جمهوری در جمع 
هــواداران خود در مصلای مهدیه اهواز گفت: زمانی که ملت 
ما یک موفقیت به دست می آورد می گویند این به دلیل این 
بود که بعد از ترامپ کسی که بود، در برابر اینها نایستاد؛ شما 
می بینید حرف هایی که دشمنان ما به آنها معترف هستند، 
بعد از روی کار آمدن شــهید رئیسی، زمانی که چرخ اقتصاد 
کشور را با قوت به حرکت درآورد، بعد از اینکه روابط اقتصادی 
را با قوت با دنیا شــروع کرد و بعد از اینکه حرکت رسیدگی 
به محرومان آغاز کرد، مقام رسمی آمریکا گفت راهبرد فشار 

حداکثری شکست فاحش خورده است.
جلیلی گفت: این موارد برای ســوءمدیریت آنها بود اما 
متأسفانه امروز همان ها، طلبکار شده اند و می گویند که ما باید 
با همان مسیر دوباره کشور را اداره کنیم، می خواهند دوباره 
کشور را به سال هایی برگردانند که می گفتند نمی توان 2۰۰ 
هزار بشــکه نفت بیشتر فروخت و خودشان اذعان کردند که 
رشد کشور صفر یا منفی بوده، امروز می خواهند با شکل هایی 

این موارد را مطرح کنند.
وی خطاب به مردم خوزســتان عنوان کــرد: من بارها 
در استان شــما حضور پیدا کرده ام و ظرفیت های این جا را 
دیده ام. اگر شما 3۰۰ هکتار زمین کشاورزی را آماده کردید 
و مردم طعم آن را چشــیدند می تواند بــه همان ۸۰۰ هزار 
هکتاری که مقام معظم رهبری سال ۷5 برآن تکیه و تاکید 
داشــتند برسد و آنگاه کشاورز خوزســتانی ما دارای ثروت، 

قدرت و مکنتی شود که همه کشور به آن افتخار کند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری اظهار داشت: به این یافته 
رسیدیم که خوزستان می تواند یک سکوی جهش کشاورزی 
ما باشد که این سکو نه فقط محصول تولید کند بلکه با این 
امکان کشــاورزی می تواند صنایع کشــاورزی در این استان 
شــکل بگیرد، همین نیروها کار را دنبال کنند. اگر از نفت و 
گاز و صنایعی مثل پتروشیمی صحبت می کنم که عمده آنها 
در این مناطق وجود دارد، یعنی اینکه اگر می گوییم خداوند 
یک جهان فرصت در اختیار ملت ما گذاشته است، ثمره آن 
باید این باشد که خوزستان عزیز دیگر نه تنها بیکار نداشته 
باشد، بلکه اشتغال آفرینی حداکثر در این استان شکل بگیرد.

جلیلی گفت: اگر این موارد می گوییم به این معنا نیست 
که نباید معیشــت مردم و مشــکلات را دنبال کرد یا نباید 
آسیب ها و ضعف ها را دید. امروز ما ضعف ها و مشکلاتی داریم 
اما ضعف را نمی توان با ضعف برطرف کرد بلکه با نقطه قوت 
و همین جوانان دانشمند متخصص تحصیلکرده همین استان 

می توان برطرف کرد.
وی بیان داشــت: دانشگاه اهواز یک ظرفیت بزرگ است 
مــا که می گوئیم باید یک قدرت بزرگ شــکل بگیرد یعنی 
باید برای همین دانشــگاه مأموریت تعریف شود که در هر 
ماموریتش بتواند صدها جوان را به کار بگیرد و برای کشــور 
ارزآوری و درآمد داشته باشد، این آن چیزی است که می تواند 

کشور ما را جهش دهد.

نامزد انتخابات ریاســت جمهوری گفت: در چهار سال 
آینده می خواهیم چگونه حرکت کنیم؟ اینکه یک ســری از 
ضعف ها را بگوییم آنگاه بگویند نمی شود و 3۰ سال عملکرد 
خودشان را نادیده بگیرند و دوباره بخواهند روی کار بیایند، یا 
اینکه در آستانه انتخابی هستیم که نه تنها باید این مشکلات 
برطرف شود بکله کشور باید یک جهش در شأن ملت ایران و 

مردم خوزستان پیدا کند.
وی عنوان کرد: ما دردها و مشــکلات را دیده ایم، اینکه 
می بینید در یک جا مشکلات هفت تپه و در یک جا مشکلاتی 
مثل پیمانکارانی که از واســطه ها برای حقوق می گویند که 
بخشی از آن به جیب واسطه ها می رود، وجود دارد، چرا باید 
این واسطه ها و مشکلات باشند؟ این از مواردی است که باید 
در مورد آن تصمیم جدی گرفته شــود و حقوق کارگران به 

جیب خودشان برود نه اینکه به جیب واسطه ها برود.
 انتقاد قالیباف از اظهارات روحانی و ظریف درباره 

برجام؛ خجالت هم خوب چیزی است
قالیباف، نامزد انتخابات ریاست جمهوری نیز دیروز با سفر 
به شــهر مقدس قم، با آیت الله جــوادی آملی، آیت الله نوری 
همدانی، آیت الله کریمی جهرمی، حجت الاسلام و المسلمین 
ســعیدی تولیت آستان حضرت معصومه )سلام الله علیها( و 
حجت الاسلام والمسلمین ســید جواد شهرستانی نماینده 

آیت الله سیستانی در ایران دیدار کرد.
قالیباف در جمع هواداران خود در مسجد امیرالمؤمنین 
علیه السلام قم گفت: مدیریت در دولت گذشته به گونه ای بود 
که در دوره کرونا روزی بالغ بر ۷۰۰ نفر در کشــور جان خود 
را از دست می دادند و ما این دوره سخت را به برکت جوانان، 

مردم، مجلس و دولت سیزدهم پشت سر گذاشتیم.
وی افزود: ارتباط من با شــهید رئیسی به سال 5۶ و در 
آغــاز دوران نوجوانی و جوانی بــاز می گردد و این ارتباط در 

مسائل مختلف ادامه داشت. 
کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری با اشاره به انتخابات 
پیش رو اظهار داشــت: ملت بزرگ ایران باید در جمعه این 
هفته تصمیم بگیرند و اینکه ملت بر سرنوشــت خود حاکم 

باشند یادگار امام و شهدا است.
به گزارش مهر، وی گفت: امروز برای حل مشکلات کشور 

نیازمند کار جهادی و تلاش مضاعف هستیم. 
قالیباف بیان داشت: قانون برنامه پنجم توسعه به تصویب 
مجلس شورای اسلامی رسیده و هر دولتی که سر کار بیاید، 

باید این برنامه را ملاک عمل خود قرار دهد.
کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری افزود: افرادی که در 
گذشته مسئول بودند و نتوانستند کاری از پیش ببرند و امروز 

مجدد می خواهند که در این عرصه ورود کنند.
قالیباف گفت: مدیریت اجرائی در قوه مجریه حساس ترین 
جا برای اداره کشور است و در این جایگاه همه امور مدیریت 

می شود به همین دلیل از اهمیت حیاتی برخوردار است.
وی بیان داشت: مجلس شورای اسلامی مهم و در رأس 
امور است و قانون وضع می کند، اما اجرای قانون مهم است و 
اگر قانونی تصویب شود اما اجرائی نشود کاغذی بیش نیست.

کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری اظهار داشت: برنامه 
هفتم توســط دولت انقلابی شهید رئیسی و مجلس انقلابی 
تدوین و تصویب شده است و مردم هر کسی را در انتخابات 

ریاست جمهوری انتخاب کنند ملزم به اجرای آن است.
قالیبــاف گفت: در موضوع برجام حرفمان این بود وقتی 
طرف مقابل قصد ندارد تعهدات خود را عمل کند چه لزومی 

دارد ما تعهدات خود را اجرائی کنیم؟
کاندیدای انتخابات ریاســت جمهوری اظهار داشــت: 
بی توجهی به مردم و ظرفیت داخل کشــور برخلاف فلسفه 
انقلاب اسلامی است، این انقلاب با مجاهدت به دست آمده 

که باید از آن پاسداری کنیم.
وی گفت: من با مذاکره مخالف نیستیم اما باید به این امر 

توجه داشته باشیم که مذاکره یک روش مبارزه است.
قالیباف بیان داشــت: باید در مذاکره به گونه ای قرارداد 

بست که هیچ گونه شبهه ای در آن وجود نداشته باشد.
کاندیــدای انتخابات ریاســت جمهوری بــا بیان اینکه 
مذاکره ای با زور و فریب همراه باشد مذاکره نیست، افزود: ما 
امروز بر اساس قانون به دنبال مذاکره هستیم و در مذاکره باید 
اقدامات پا به پا باشد و در صورتی که طرف مقابل به تعهدات 
خود پایبند بود ما هم به تعهدات عمل می کنیم در غیر این 

صورت این شرایط پذیرفتنی نیست.
وی گفت: بیش از 3۰ ســال از 45 سال انقلاب اسلامی 
کشــور به دســت جریان مقابل بوده است و که ظرفیت ها و 

امکانات بسیاری در اختیار داشته اند.
قالیباف با اشاره به اینکه دهه ۹۰ دهه خوبی برای مردم 
ما نبود، اظهار داشــت: در دهه ۹۰ متوســط رشد اقتصادی 
کشور کمتر از یک درصد بود، آمار رشد نقدینگی 2۶ برابر بود 

و کرونا هم روزانه جان چند صدنفر را می گرفت.
وی با بیــان اینکه برخی ها می گوینــد قانون راهبردی 
مجلس مانع حل برجام بود، گفت: خجالت هم خوب چیزی 
اســت؛ وقتی ترامپ از برجام رفت، نشســت خبری گرفتند 
و گفتند بــه زودی تصمیم می گیریم و شــد چند ماه ولی 
 کاری نکردنــد اما مجلس با درایت قانــون اقدام راهبردی را 

تصویب کرد.
کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری ادامه داد: می گفتند 
اگر پروتکل الحاقی را لغو کنیم جنگ می شود؛ لغو کردیم آیا 
جنگ شد؟ غنی ســازی را 2۰ درصد کردیم آیا جنگ شد؟ 
غنی ســازی را ۶۰ درصد کردیم جنگ شد؟ این کارها باعث 

شد آنها بپذیرند و وارد گفت وگو با ما شوند.
 باید امید را در جامعه زنده کنیم

قالیبــاف همچنین در نشســت هم اندیشــی با فعالان 
اقتصادی که در اتاق بازرگانی برگزار شــد، گفت: در صورتی 
که بتوانیم سرمایه داخلی را جذب کنیم سرمایه گذار خارجی 
خود به میدان خواهد آمد. بر اساس آمار منتشر شده حداقل 
45 میلیارد دلار ظرفیت ارزی در اختیار مردم در داخل کشور 
است. اگر نتوانیم این سرمایه را جذب کنیم هیچ سرمایه گذار 

ایرانی خارج از کشور را نیز نمی توانیم جذب کنیم.
وی پیشــنهاد راه اندازی صندوق سرمایه گذاری ارزی را 
مطرح کرد و گفت چه اشــکالی دارد این صندوق راه اندازی 
شــود و سود ارزی نیز به مردم پرداخت کند؟ باید امید را در 

جامعه زنده کنیم.
زاکانی در جمع طلاب:

 برخی نامزدها علاقه دارند که به دهه ۹۰ برگردیم
همچنیــن، علیرضــا زاکانی، نامــزد چهاردهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری در نشســت با جمعی از طلاب، 
ضمن یاد و خاطره شــهدای انقلاب اسلامی، گفت: انقلاب 
اســلامی یک انقلاب جهانی بود و چارچوب هایی که منتقل 

کرد امروز بعد از 45 سال آثار آن را در همه دنیا می بینیم.
وی با بیان اینکه امروز انقلاب اسلامی الهام بخش جهان 
است، تصریح کرد: امروز گام های بلندی برداشته شده است 
اما آنجا که مهم اســت این است که ما بتوانیم با تکثیر یک 
الگوی موفق یک تمدن نوین اسلامی را در جهان رقم بزنیم.

به گزارش رســا، نامزد انتخابات ریاست جمهوری ادامه 
داد: ایجاد چنین الگویی نیازمند عمل و عینیت بخشیدن به 

آرمان های انقلاب اسلامی است.
زاکانــی اظهار داشــت: ما امــروزه گام هــای زیادی را 
برداشــته ایم اما همچنان به تعبیر حضرت آقا که فرمودند ما 
جنبه حداقلی از اســلام را عمــل کرده ایم، هنوز راه طولانی 

در پیش داریم.
وی گفت: اگر انقلاب اسلامی امروز شعار آزادی، استقلال، 
عدالت و معنویت می دهد به این دلیل است که ما در مسیری 
قرار داریم که بخش هایی از این را طی شده و بخش عمده ای 

هنوز باقی مانده است.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری بیان داشت: ما در چنین 
شــرایط خطیری ریاست جمهوری شهید رئیسی را از دست 

دادیم، شهید بودن او هنوز اثر دارد.
زاکانــی تصریح کرد: بعد از اصلاح قانون اساســی هیچ 
دولتی بر اســاس درست حرکت نکرد یعنی نسبت خود را با 
اسلام، نظام اسلامی، رهبر معظم انقلاب، مردم و با دوستان 
انقلاب در سراسر جهان و با دشمنان انقلاب به درستی برقرار 
نکرد، شهید رئیسی بزرگ ترین کاری که کرد این بود که این 
نسبت را درست کرد و این جهت درست شد لذا به هر جزئی 

از کار او که نگاه می کنیم برکاتی وجود دارد.
زاکانی عنوان کرد: یک مدت در مرحله بودیم که بحرانی 
اتفاق بیفتد و امروز در مرحله ای هستیم که شرایط پایداری 
در کشور داریم البته در کنار این شرایط پایدار مشکلاتی هم 

وجود دارد.
وی اضافه کرد: واقعیت این اســت که قبــل از 34 ماه 
خدمت ایشان و بعد از آن کشور خیلی تفاوت داشت و کشور 
در یک موضع خیلی خوبی قرار گرفت اما معایبی هم وجود 

دارد.
نامــزد انتخابات ریاســت جمهوری تصریح کــرد: امروز 
شرایطی که در مناظرات و رقابت ها وجود دارد حکایت از این 
دارد که برخی از دوستان علاقه دارند که ما به همان شرایط 

دهه ۹۰ برگردیم.
زاکانی اظهار داشــت: ما دو نیاز مهم در کشور داریم که 
یکی از آن ها گره گشــایی از زندگی مردم است چرا که امروز 
مردم در سختی زندگی می کنند، در دوره شهید رئیسی خیلی 
گره گشایی ها انجام شد؛ اما سختی هست و باید مرتفع شود.

وی خاطرنشــان کرد: نکته بعد این است که کشور نیاز 
به آبادانی و پیشــرفت دارد و این آبادانی و پیشرفت می تواند 
امکان بســیار زیادی را برای ایجــاد منزلت و نقطه بالاتر در 

منطقه و جهان برای ما فراهم کند.
زاکانی به حقوق بازنشستگان اشاره کرد و اظهار داشت: 
طبق برنامه باید حقوق بازنشستگان ظرف سه سال ۹۰ درصد 
حقوق شــاغلان  شود و در سال اول دولت چهاردهم این کار 

انجام خواهد شد؛ منابع آن موجود است.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: یک خانواده 5 نفره 
ایرانی 11۰ میلیون تومان در ســال می تواند مصرف انرژی 
داشــته باشــند هر چقدر از این انرژی ذخیره کند می تواند 
معادل آن طلا بگیرد، صددرصد ایــن قضیه واقعیت دارد و 

شدنی است.
زاکانی بیان داشــت: حکومت وظیفه دارد کمک کند تا 
حوزه علمیه پاســخ های اساســی را برای اداره کشور و برای 

زندگی خوب مردم فراهم کند.
 بعد از پایان مناظرات، اگر خطری باشد عقل و 

 دین حکم می کند کاندیداها باید بنشینند
 و تفاهم کنند

وی افزود: امروز کشور در آستانه تحول بزرگی است لذا 
انتخابات می تواند نقش تحولی را تصویر ببخشد.

زاکانــی اظهــار داشــت: از ۶ کاندیــدای انتخابــات 
ریاســت جمهوری، گرایش 4 نفر بیشتر به هم می خورد و 2 

نفر دیگر نیز مسیر دیگری را می روند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری تصریح کرد: علی القاعده 
کاندیداهــا تا پایان مناظرات باید جلــو بروند، بعد از آن اگر 
خطری از طرف مقابل نباشــد وارد رقابت شوند و اگر خطر 
باشــد عقل و دین حکم می کند باید با هم بنشینند و تفاهم 

کنند.
 حجت الاسلام پورمحمدی: باید از 

ظرفیت های بریکس، شانگهای و کشورهای حوزه 
خلیج فارس استفاده کنیم

حجت الاسلام مصطفی پورمحمدی، کاندیدای انتخابات 
ریاست جمهوری نیز در نشســت خبری که در خبرگزاری 
تسنیم برگزار شــد، در پاسخ به ســؤالی در مورد اینکه آیا 
ائتلاف با پزشکیان را دارید، گفت: از این سؤال تعجب می کنم. 
صاحب یک گفتمان روشن هســتم. یک بازگشت جدی به 

مواضع انقلاب و امام و رهبری داشته باشیم.
به گــزارش مهــر، وی اظهار داشــت: توســعه روابط 
بین المللــی با همســایگان در اولویت دارد و روســیه هم را 
کشور همســایه می دانیم و این اولویت برای این کشور هم 
رعایت می شــود و اینکه ما در جایگاه مهم جهانی قرار داریم 
و باید از ظرفیت های بریکس و شانگهای و کشورهای حوزه 
خلیج فارس اســتفاده کنیم. من این خــط را به جد تعقیب 
خواهم کرد و اجازه نمی دهیم دســت اندازهایی ایجاد شود یا 

اینکه به سفارتخانه هایی حمله کنند.
حجت الاســلام پورمحمدی در مورد سیاســت خارجی 
دولت متبوع خود، بیان داشــت: سیاست جمهوری اسلامی 
روشن است و ســعی می کنم با تدابیری این را تثبیت کنم 
و رو به جلو ببریم؛ سیاســت های جمهوری اسلامی کامل و 
جامع است و با همه کشورها روابط خوب برقرار خواهیم کرد 
اما در دو جا این عمل نمی شود، یک اسرائیل، زیرا این رژیم را 
قبول نداریم و دومی آمریکاست که فعلًا خوی وحشیانه دارد. 
امــا زمانی که رفتار خود را تغییر دهند رفتار ایران هم تغییر 
خواهــد کرد و اینکه باید ببینیم منافع و حقوق ما را رعایت 

می کنند یا نه.
  حجت الاسلام پورمحمدی: آقای پزشکیان

آدم خوبی است ولی برای ریاست جمهوری نه
کاندیدای انتخابات ریاســت جمهوری در مورد ســبد 
گفتمانی مشترک با پزشکیان، گفت: لطفاً این نگاه را آن قدر 
تشدید نکنید. دوستان اصولگرا در میدان دیگران بازی نکنند. 
در دولــت من بــا بچه های حزب اللهی و جــدی و کاربلد و 
تحصیلکرده کار خواهم کرد. آقای پزشکیان آدم خوبی است 
ولی برای ریاست جمهوری نه، آقای ظریف دیپلمات خوبی 
است و اگر مربی خوبی داشته باشد، بازیکن خوبی است ولی 
نمی تواند راهبری داشته باشد. در اصولگرایان و اصلاح طلبان 
امثال آقای ظریف را زیاد داریم. مدیر عالی کشور باید مربی 
خوبی باشد و از ظرفیت ها استفاده کند؛ بازیکن ها می توانند 
از گروه های مختلفی باشند ولی مربی این بازیکنان را جمع 

کرده و خروجی مطلوب می گیرد.
وی خاطرنشــان کرد: نباید گفتمان را از دست داد؛ من 
گفتمــان انقلابی دارم و اصرار دارم که این گفتمان کشــور 
را تا این جا آورده اســت. این ســخت به این معنا نیست که 
بلوک بندی سیاســی و دیوارکشی داشــته باشیم. مردم هم 

همین را می خواهند.
کاندیــدای انتخابات ریاســت جمهوری بــا بیان اینکه 
آمریکایی ها گفتند ســخت ترین تحریــم تاریخ و فلج کننده 
را بــر ایران تحمیل کردیم، افزود: چند دفتر در کاخ ســفید 
ایجاد شــده تا اقتصاد ایران را مختل، فلج و فروپاشی کنند؛ 
علی رغم این فشــارها و ســختی که مردم دارند، آیا اقتصاد 
کشور فروپاشید و تولید متوقف شد و زندگی مختل شد؟ نه، 
چون اقتصاد ایران قوی است و مدیران و تولیدکنندگان قوی 

هستند و کشور را حفظ کردند ولی مشکلات را داریم.
 قاضی زاده  هاشمی: صد مسئله فوری کشور را 
با راه حل آن، در کتابچه دولتِ مردم آورده ام

همچنین، سید امیرحســین قاضی زاده هاشمی، نامزد 
چهاردهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری در نشســت 
خبری که در خبرگزاری ایسنا برگزار شد، گفت: یک جایی در 
دولت نیاز است که ساختار و سازمان ایجاد شود، مانند این که 
یک شهر جدید ایجاد می شود و نیازمند توسعه سازمانی است. 
اما یک جایی موضوع تصدی گری اســت. اما باید متناسب با 
وظایف دولت، ســاختار و ســازمان را متناسب سازی بکنیم. 
نیروهایی که تحت عنوان قراردادی و شــرکتی با دولت کار 
می کنند باید مستقیماً با دولت کار بکنند و این ها هم به نفع 
دولت خواهد بود و هم امنیت شــغلی برای نیروها به وجود 
می آید. همان طور که بحــث تبدیل وضعیت ایثارگران را در 

دســتگاه ها پیگیری کردیم و 21۸ هزار نفر تبدیل وضعیت 
شــدند، همیــن موضوع را بــرای نیروهای شــرکتی انجام 
می دهیم. وی اظهار داشــت: در ادامه بحث هایی که با شبکه 
نخبگانی خود داشتیم، صد مسئله فوری کشور را شناسایی 
کردیم و اگر شــهید رئیسی به شهادت نمی رسیدند تا پایان 
دولت سیزدهم می توانستیم این 1۰۰ مسئله را به سرانجام 

برسانیم.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: این جا در کتابچه 
دولت مردم، دولت خانواده، صد برنامه را آوردم. راهکارهایی 
که تا حد زیادی مسئله را مرتفع می کند، تا حد زیادی در این 

کتاب قرار داده ایم.
قاضی زاده هاشمی بیان داشــت: عامل تورم را باید حل 
کنیم و نباید با آن به عنوان یک معلول برخورد کنیم و فکر 
کنیم با کنترل دستمزدها می توانیم آن را کنترل کنیم. عملًا 
چرخه تولید دچار اشکال می شود چرا که کارگران خودشان 
عامل خرید هستند و این، در میان مدت و دراز مدت ضدتولید 

خواهد بود.
وی گفت: باید در کوتاه مدت، معادل تورم دســتمزدها 
را رشــد دهیم و وقتی توانســتیم تورم را یک رقمی  کنیم، 
عقب ماندگی هــای قبل را جبران کنیم. بایــد بیش از تورم 
دستمزدها را افزایش دهیم تا کم کم این گشایش در سفره 

خانواده های ایرانی خود را نشان دهد.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری بیان داشت: باید با وام 
قرض الحسنه کمک کنیم که ازدواج، هرچه زودتر اتفاق بیفتد. 
من اعلام کردم که یک میلیــارد تومان ودیعه به خانواده ها 
تخصیص می دهیم تا صرف ودیعه مســکن و خرید جهیزیه 
بکنند. باید در میان مدت به فکر خرید مســکن باشیم و در 
کنار آن بایــد دولت به بنگاه های عمومی مجوز و زمین های 
رایگان بدهد تا با صنعتی ســازی بتوانیم مسکن اجتماعی 
گسترده در کلانشهرها احداث کنیم که با حد کمی از اجاره، 
خانه هــای کوچک در حد 2 تا 3 ســال در اختیار آن ها قرار 

بگیرد و این در دنیا نیز باب است.
قاضی زاده هاشمی درباره مشکل مسکن گفت: چند برنامه 
شــامل ورود دولت در تولید انبوه مسکن وجود دارد. قبل از 
دولت شهید رئیسی با شرایطی مواجه بودیم که دولت ساخت 
مسکن را وظیفه خود نمی دانســت. از آنجایی که یک دهه 
انباشــت داشــتیم 4 و 5 میلیون کمبود وجود دارد که بازار 
عرضه و تقاضا را به هم زده اســت. باید ظرف 4-5 سال این 
مشکل را برطرف کنیم و باید جلوی احتکار مسکن را همزمان 
بگیریم. دولت ابزار کافی برای شناسایی واحدهای مسکونی 
خالی را ندارد و این که انتظار داشته باشیم شهرداری این کار 

را بکند انتظار درستی نیست.
 مسکن و خودرو در نهایت باید 

کالای مصرفی باشند
 نه کالای سرمایه گذاری

نامزد چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری بیان 
داشت: مسکن و خودرو در نهایت باید کالای مصرفی باشند 

نه کالای سرمایه گذاری.
وی خاطرنشان کرد: باید آینده  پژوهی داشته باشد و کار 
دولت ها مدیریت آینده است. در بسیاری از مواقع مانند فضای 
مجازی مدیریت کلان کشور می توانست بموقع برای آن برنامه 
متناسب داشته باشــد. ما می خواهیم از یک تمدن حفاظت 
کنیم و باید بدانیم با پدیده های جهانی چگونه برخورد کنیم. 
پدیده را برای توسعه تمدنی خود استفاده کنیم. لازمه آن این 

است که از نخبگان جوان استفاده کنیم.
نامزد چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری اظهار 
داشت: خودروی ما نباید گران به دست مصرف کننده داخلی 
برسد. باید بازارمان را بزرگ کنیم و کشش بازار ما برای برخی 
از صنایع مثل خودرو کافی نیســت و باید بــازار ما بیش از 
4۰۰ میلیون شود باید شرکت های چندملیتی با کشورهای 
همسایه ایجاد کنیم و وارد بازارهای رقابتی مشترک شویم تا 
کیفیت رشد کند. باید انحصار را با واردات و ایجاد شرکت های 

چندملیتی از بین ببریم.
 پزشکیان در اهواز:

 اولویت من حل مشکلات خوزستان است
مســعود پزشــکیان، نامزد چهاردهمین دوره انتخابات 
ریاســت جمهوری نیز در جمع هواداران خود در اهواز اظهار 
داشت: من به شما قول می دهم اگر روزی به قدرت رسیدیم 

اولین اولویت ما حل مشکلات خوزستان باشد.
نامزد چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری بیان 
داشت: ما کنار شما خواهیم بود، ما اعتقادمان بر این است که 
عدالت را با تمــام وجود در جامعه پیاده کنیم و این عادلانه 
نیست که جامعه و سرزمینی روی طلای سیاه خوابیده باشد 

و از گرسنگی و بیکاری زجر بکشد.
وی گفت: من به شما قول می دهم اولویت حل مشکلات 
شما در دولت ما جز مسائل اولویت داری خواهد بود که لازم 
است پیگیری شود و اگر لازم باشد این جا بیاییم، بنشینیم، 

خواهم آمد و مشکل شما را حل خواهیم کرد.
پزشکیان خاطرنشان کرد: وعده دروغ به کسی نداده ام، 
قول می دهم پیگیر مشکلات شما باشم و با مشارکت و حضور 

شما، مشکلات منطقه را حل کنیم.

فرمانده نیــروی زمینی ارتش گفت: در صورت حمله 
رژیم صهیونیستی به لبنان، محور مقاومت سکوت نمی کند 

و پاسخ سختی به شرارت های صهیونیست ها خواهد داد.
امیر حیدری، فرمانــده نیروی زمینی ارتش در گفت وگویی 
درباره ادعای برخی مقامات رژیم صهیونیســتی مبنی بر جنگ 
فراگیر با جبهه مقاومت اظهار داشــت: پــس از عملیات »وعده 
صادق« شرایط و معادلات در منطقه غرب آسیا دستخوش تغییر 

شده است.
وی بــا بیــان اینکه عملیــات »وعده صادق« بســیاری از 
فرمول های قدیمــی را تغییر داد و امــروز وضعیت جدیدی در 
منطقه حاکم شده اســت، افزود: ایران اســلامی به عنوان یک 

قــدرت نوظهور در منطقه با موشــکباران مواضع رژیم منحوس 
صهیونیستی در سرزمین های اشغالی، توانمندی خود را به منصه 

ظهور رسانده است.
فرمانــده نیروی زمینی ارتش ســپس با اشــاره به جنایات 
صهیونیست ها در غزه گفت: رژیم صهیونیستی دچار سردرگمی 
شده و در باتلاق غزه فرو رفته است؛ همچنین تهدیدات این رژیم 

علیه حزب الله لبنان موضوع جدیدی نیست.
امیــر حیــدری در پایــان با تأکید بــر توانمنــدی بالای 
جبهه مقاومت تصریح کرد: در صورت حمله رژیم صهیونیستی به 
لبنان و آغاز درگیری گسترده با حزب الله، محور مقاومت سکوت 
نمی کند و پاسخ سختی به شرارت های صهیونیست ها خواهد داد.

اصفهان-خبرنگارکیهان:
بیان  اصفهان با  پتروپالایش  هلدینگ  مدیرعامل 
اینکه درحال حاضر مدیریت ۵۰ جایگاه ســوخت در 
استان اصفهان برعهده پالایشگاه اصفهان است، گفت: 
هدف گذاری ما این است که محصولات باکیفیت ارائه 
دهیم و از ســال آینده نفت کوره ما یورو پنج خواهد 

بود.
دکترمحســن قدیری، با بیان اینکه ما از ســال 14۰5 
صادرات محور خواهیم بود، اظهار کرد: هدف گذاری ما برای 
استفاده از خطوط ریل اســت تا روزانه از تردد 2 هزار  تانکر 
در استان کاهش پیدا کند؛ در این زمینه خط  آهن پالایشگاه 

اصفهان تا سال 14۰5 با هزینه بالغ بر ۶ همت به بهره برداری 
می رســد. وی ادامه داد: در پالایشگاه اصفهان سه کولینگ 
هیبریدی )برج خنک کننده(که در دنیا بی نظیر اســت برای 
کاهش مصرف آب در حال طراحی و نصب هســتیم که هر 
کولینگ 12۰ مترمکعب در ســاعت مصرف آب پالایشــگاه 

اصفهان را کاهش می دهد.
قدیری با بیان اینکه برنامه ریــزی برای تولید یک هزار 
مگاوات انرژی پاک و خورشــیدی در دســتور کار پالایشگاه 
اســت، عنوان کرد: این پروژه برق خورشیدی تا پایان سال 
آینــده به بهره برداری می رســد و 33۰ مگاوات برق تحویل 
شــرکت برق اســتان اصفهــان خواهیم داد که ســه برابر 

مصرف خود پالایشــگاه است. وی با بیان اینکه در هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان نزدیک به 23 پروژه آبی تدوین شــده 
اســت که باید به ســمت مدیریت مصرف آب حرکت کنیم 
تصریــح کرد: ۷5 درصد مصرف آب در این شــرکت کاهش 
داشته است و به این سمت حرکت می کنیم که هیچ گونه آب 
دورریزی نداشته باشیم تا به سمت یک پالایشگاه سبزحرکت 
نماییم. قدیری در پایان گفت: تلاش می کنیم در چند سال 
آینده به اســتانداردهای 2۰5۰ برسیم و تمامی محصولات 
پالایشــگاه اصفهان یورو 5  شــود همچنین تــلاش داریم 
کوره های پالایشــگاه اصفهان را هم به سمت استانداردهای 

جهانی برسانیم.

نفت كوره پالایشگاه اصفهان یورو ۵ می شود


